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Készült:  

Veresegyház Város Polgármesteri Hivatal 111. számú termében, 2016.10.13-án 07:45 órakor kezdődő 

Pénzügyi Bizottsági és Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottsági ülésén. 

Jelen vannak: 

Pénzügyi Bizottsági tagok: Nagy István, Dr. Mádi Csaba, Varga Józsefné, Szénás Zsoltné, Varga Imréné 

 

Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottsági tagok: Tóth Sándor, Varga Józsefné, Bobál Imréné, Bárczi László 

 

A hivatal részéről: Pásztor Béla – polgármester, Niedermayer Miklósné – aljegyző, Garai Tamás - jegyző 

 

Meghívottak: Csécsyné Dr. Drótos Edina, Kovács Péter 

 

Nagy István, a Pénzügyi bizottság elnöke szeretettel köszönti a bizottságok tagjait, a megjelenteket az ülést 

megnyitja. Megállapítja, hogy a Pénzügyi Bizottság 5fővel, az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság 4 

fővel határozatképes. Egy napirendi pontot javasol. A napirend elfogadására kér a bizottságok tagokat. A 

bizottságok egyhangúan elfogadták a napirendet.  

 

Napirend 

Tárgy: Előadó: 

 

1.) Városfejlesztési célú ingatlanvásárlás (Veresegyház 62 hrsz, Fő út 125.)  Nagy István – Tóth Sándor 

           elnök 

 

1.) A napirendi pont tárgya: Városfejlesztési célú ingatlanvásárlás (Veresegyház 62 hrsz, Fő út 125.) 

A napirendi pont előadója: Nagy István elnök   

 

Nagy István: Felkéri Pásztor Bélát, hogy ismertesse az előterjesztésben foglaltakat. 

 

Pásztor Béla: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. A hirtelen ülés a következő miatt vált indokolttá. Négy 

ingatlan került megvásárlásra már a Fő úton. Ahhoz hogy az építési engedélyt elindíthassák, szükség van az 

előterjesztésben szereplő ingatlan megvételére. A Sportföld utcai ingatlan elfogadják 24 millió 

forintértékben. Az ingatlan értékét 55 millió forintban határozták meg, 26 millió forintot kapnak az Egyházzal 

kötött megállapodás alapján, valamint az Önkormányzat 24 millió forint értékű ingatlanát. A háznak három 

tulajdonosa van, az évben a város rendelkezhet már az ingatlannal. 

 

Dr. Mádi Csaba: A telekrendezésnél már a leendő körforgalom kiépítését lehet kezdeni?  

 

Pásztor Béla: Igen. 

 

Nagy István: Szavazásra kéri a Pénzügyi Bizottság tagjait. 

 

A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az előterjesztést és meghozta az alábbi 

határozatot: 

144/2016.(X.13.) sz. Pénzügyi Bizottsági határozat 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága a 

Városfejlesztési célú ingatlanvásárlás (Veresegyház 62 hrsz, Fő út 

125.)című előterjesztést elfogadta és javasolja a képviselő 

testületnek elfogadásra 

Határidő: 2016.10.13. 



 Felelős: Nagy István elnök  

 

Tóth Sándor: Szavazásra kéri az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság tagjait. 

 

Az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság 3 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az előterjesztést és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

146/2016.(X.13.) sz. Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottsági határozat 

Veresegyház Város Önkormányzatának Ügyrendi, Jogi és 

Közbiztonsági Bizottsága a Városfejlesztési célú ingatlanvásárlás 

(Veresegyház 62 hrsz, Fő út 125.)című előterjesztést elfogadta és 

javasolja a képviselő testületnek elfogadásra 

Határidő: 2016.10.13. 

 Felelős: Tóth Sándor elnök 

 

Több hozzászólás nem lévén az elnök köszönik a részvételt, és ülést 08:02-kor bezárták. 

 

 

Tóth Sándor Nagy István 

  elnök                 elnök 

 

 

Brummel Nikoletta 

jegyzőkönyv-vezető 

Kmf. 


